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To: 5.1.2e [REE @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Tue 11/10/2020 6:10:17 PM

Subject: RE: Voorgeschoten betalingen, betaalde voorraden en eigendom

Received: Tue 11/10/2020 6:10:17 PM

I:
Het korte antwoord staat achter de vragen in je mail.

Het uitgebreide antwoord:

We hebben voor 1,2 mrd aan funding gedaan. De bestellingen zijn meer (1.58 mrd) en het verschik is dat het betaalritme nog

wel onder de 1,2 mrd blijft (1.18). Mediq wil niet teveel funding van ons hebben want ze betalen een negatieve rente op hun

banktegoed.

De voorraden bestaan voor een deel van wat van de 1,2 mrd is ingekocht, maar ook voor het deel dat VWS voor de oprichting
van het LCH heeft ingekocht en bij het LCH is afgeleverd. Voor het gemak is destijds gesteld dat dat dus” aan het LCH is

geschonken (lees: Medig en lees 2: die lijst van goe oet ook nog in beeld komen en daarvoor moet ook nog ee

schenkingsovereenkomst komen. Heb ik al een how 2." pe maar eerst doen we de pandrechtovereenkomst[Aik hebben het ook over een vaststellingsovereenkomst gehad, maar die biedt minder rechtszekerheid en viel om die reden af).

De voorraden liggen voor een klein deel oi CE = overgrote deel ligt =

EEICEIk heb met

[REDgoveries
of we dan met zowel Medig als OneMed pandrechtovk-en zouden moeten

vastleggen. dat acht ze niet nodig, maar net zoals de pandrechtovk eerder een better safe than sorry-karakter heeft stel ik toch

aan mediq de vraag of zij dat adequaat hebben geregeld en zo nee, om het dan toch maar wel te doen (ondanks niet strikt

juridisch noodzakelijk).

De inkopen zijn niet door ons besteld maar door Mediq. Het beeld was in maart dat de inkopen snel zouden worden

doorgeleverd. Voorraadvorming in deze mate was mi nooit voorzien. Vandaar dat de garanteiovk vooral de financiéle stromen

regelt. En nu gaat 1,58 mrd - 63min in de voorraadvorming zitten. Dat regelen is nu waar ik mee bezig ben met de audit, de

pandrechtovk, de schenkingsovereenkomsten en de voorraadadministratie van de IC-apparatuur en de

schenkingsovereenkomsten daarbij.

Hopelijk geeft dit een beeld.

Groet,

van:IEEE)EEE@ minvws n>Verzonden: dinsdag 10 november 2020 16:30

Aan:INCRE) BESET  minvws.ni>

Onderwerp: Voorgeschoten betalingen, betaalde voorraden en eigendom

Ik probeerde zojuist te bellen omdat ik nog een vraag heb over de geldstromen en de daaraan verbonden voorraden e.a. met

oog op het te vestigen pandrecht. Ik heb deze vraag niet in de stuurgroep gesteld omdat hij wel erg in detail gaat. Je schrijft:

Momenteel is:

- heeft het LCH voor€ 61,6 miljoen gefactureerd;
- is door het LCH voor€ 36 miljoen aan facturen ontvangen.

Mijn vraag ziet op de gemarkeerde onderdelen. Als ik het goed begrijp hebben wij € 1,2 miljard aan voorschotten betaald. Ik

neem aan dat dit nagenoeg helemaal de voorraad is die bij Mediq is? (op de VWS-inkopen pre-LCH wel, ja)

Daarnaast schrijfje dat er € 1,58 miljard besteld is en dat hiervan € 1,18 miljard betaald is. Ik neem aan dat dit rechtsreeks

door ons bestelde voorraad is en waarvan wij dus wel eigenaar worden? (Nee, door Mediq besteld en ingekocht en moeten

we met het pandrecht veilig stellen). En dus in door LCH (VWS dus)EERE ot (deels juist. Via LCH zijn
Medig en OneMed partij en daarin zit de opslag. Daarnaast is in juni additionele opslagruimte rechtstreeks door

erdat is voor de locaties, maar niet voor de logistieke activiteit;
dat zit in de tarieven per afgehandelde order.)? Of is hier sprake van een doublure? (ik denk geen doublures: eerder de

vraag of het tableau afgedekt is: vooral of we afspraken tussen Mediq en OneMed nodig hebben omdat door Mediq
ingekochte goederen op locaties staan van OneMed.)
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Ik hoor graag.

Ministerie van VWS


